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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem fizetik meg a rendőröket?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Draskovics Tibor
igazságügyi és rendészeti miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Dr. Györgydeák Imre állampolgári megkeresése kapcsán fordulok Onhöz . Megnevezett
egerági lakos 16 esztendeje rendőrként szolgál, ebből az utóbbi tíz évben tisztként, jogi
végzettséggel . Mindezek ellenére 2007 . júliusához viszonyítva mindössze 0,98%-al n őtt a
havi jövedelme, nettó alapbére pedig a két és fél évvel korábbihoz hasonlítva csökkent . Ez a
tendencia természetesen nem kizárólag rá, hanem a legtöbb rend őrre vonatkoztatva is igaz
kell legyen .

Tekintettel az elmúlt években bekövetkezett drasztikus élelmiszer- és energiaár
drágulásra, egyre több család kerül megélhetési válságba az egyáltalán nem, vagy csa k
nevetségesen kis mértékben növelt fizetések mellett . Elfogadhatatlan, hogy azok a rend őrök,
akiknek munkájától mindannyiunk biztonsága függ, az általános létbizonytalanság
eredményeképpen egzisztenciális gondokkal küszködjenek, hiszen az alulfizetettsé g
nyilvánvalóan munkájuk, s így a közrend rovására megy .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : Miért nem fizetik meg a rend őröket?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . szeptember 8 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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